



## CHINESE DEACON CANDIDATE

**SUFI HUNG**

**陳須慧**

### **1. How did you become a believer in Jesus Christ?**

你如何成為耶穌基督的信徒？

- 我出生於敬虔信仰耶穌基督的家庭，受過嬰兒洗與堅信禮。自小接受主日學教育，年輕時曾帶領青少年團契，也曾擔任主日學老師 17 年。

I was born into a godly family with strong faith in Jesus Christ, and I have been baptized as infant and received confirmation of faith later. I attended Sunday School since I was a child. I led Youth Fellowship and served as a Sunday School teacher for 17 years.

### **2. What made you decide to accept the nomination to be an elder or a deacon candidate?**

請分享您決定接受提名為長老或執事候選人的原因。

- 因為服事主是門徒的本分，也是恩典，並且神恩待我，帶領我走過高山低谷，想以餘生事奉主。

Because it is a duty of a disciple to serve the Lord, it is also an honor. Since God blessed me, and led me through high mountains and low valleys, I want to serve Him for the rest of my life.

### **3. Share 1 or 2 areas you have enjoyed serving in at FEC.**

請分享您喜歡在教會服事的事工。(1 或 2)

-參加詩班，小組事工。

Serving in the choir, Chinese Small Group Ministry .

#### **4. Share a verse from God's Word that is meaningful to you**

請分享一段神的話語對你有意義的

-你們不要憂愁，因靠耶和華而得的喜樂是你們的力量。」 尼希米記 8:10

“Do not grieve, for the joy of the LORD is your strength”. Nehemiah 8:10

「無論做甚麼，都要從心裡做，像是給主做的，不是給人做的。」 歌羅西 3:23

“Whatever you do, work at it with all your heart, as working for the Lord, not for human masters”,

Colossians 3:23